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ЧРЕЗ Г-Н ЦВЕТОМИР ПЕТРОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА  
СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
 
ДО Г-Н ВАСИЛ ТЕРИЕВ  
КМЕТ НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

 
 

ПИТАНЕ  
ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК 

 
Относно:  
1. Искане от граждани, живущи в кв. Овча купел, да им бъде дадена информация за 

казуса парк „Кукуряк“. 
 

УВАЖЕМИ ГОСПОДИН ТЕРЗИЕВ, 
 

На основание чл. 26а, ал. 1, т. 4 от Правилника за организацията и дейността на 

Столичния общински съвет и във връзка с чл. 33, ал. 1, т. 4 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, моля да ми бъде предоставена следната 

информация: 
След приемането на подробен устройствен план за Овча купел се гарантира изграждането на 

парк „Кукуряк“. Бихте ли отговорили: 
1. До къде са стигнали преговорите на Столична община с БАН по конкретния въпрос? БАН 

решили ли са да обжалват ПУП-а за парк „Кукуряк“? Заведено ли е дело от тях?  
Преди години е имало среща между Йорданка Фандъкова, главният архитект на София  Здравко 

Здравков и председателя на БАН академик Юлиан Ревалски. Постигнато е решение Столична 

община да деактува имотите, към които има претенции. БАН от своя страна е трябвало 

доброволно да прехвърлят собствеността на Столична община. 
1. Какво се е променило по въпроса за парк „Кукуряк“ и има ли други пречки? Много хора се 

разхождат на зеленото пространство. Вместо да намират добра среда, те се натъкват на 

замърсяване, изсъхнали фиданки и разровен терен.  
2. Кога ще се разреши имотният спор свързан с парк „Кукуряк“, кв. Овча купел? 
3. Какви са реалните действия на Столична община по казуса парк „Кукуряк“? 
Моля за проверка и действия за разрешаване на проблема! 

Моля исканата от мен информация да бъде предоставена във възможно най-кратки 

срокове на хартиен носител и на електронен адрес: . 
 
       С уважение:   Емил Димитров 
                                                                                                            Общински съветник от 
         ПП „Възраждане“ 
 
          


